
چهارشنبه 24 بهمن 1397   شماره 1522
W e d 1 3 F e b r u a r y . 2 0 1 9

6

w
w

w
.t

e
ja

ra
to

n
li

n
e

.i
r

وزارت راه به جمع بيمه گذاران تجارت نو پيوست 
در پي نهاي شدن قراردادي، وزارت راه و شهرسازي به جمع بيمه گذاران 
تجارت ن��و پيوس��ت. به گزارش روزنام��ه تجارت به نقل از روابط عمومي؛ 
علي رضا بني اسدي قائم مقام مديرعامل با اعلام اين خبرافزود: به واسطه 
اين قرارداد کليه کارکنان وزارتخانه مذکورتحت پوشش بيمه درمان بيمه 
تجارت نو قرارگرفتند. وي با تاکيد براينکه مجموعه تجارت نو درصدد است 
همانند ساير بيمه گذاران خدمات شايسته و درخور شاني به کارکنان اين 
وزارتخانه نيزارائه دهد گفت: خدمت رساني مطلوب اصلي ترين هدف بيمه 
تجارت نو است که با توجه به جايگاه ويژه بيمه گذاران جديد خانواده تجارت نو، 
همکاران  بخش درمان تمامي تلاش خود راخواهند کرد تا ارائه خدمات دراين 
حوزه به بهترين شکل صورت گيرد. بني اسدي اظهارداشت: در نتيجه ارج 
نهادن به بيمه گذاران وزارت راه و شهرسازي انتظار مي رود ضمن ايجاد 
بستري مناسب جهت گسترش همکاري في مابين در ساير حوزه ها، امکان 

تعاملات بيشتر درسنوات آتي نيز فراهم شود.

برگزاري همايش آموزش و توسعه
 بيمه هاي زندگي

همايش سراسري آموزش و توسعه بيمه هاي زندگي شرکت "بيمه زندگي 
خاورميانه" با حضور نمايندگان فروش و مديران ارشد اين شرکت از سراسر 
کشور، روز چهارشنبه هفدهم بهمن ماه در محل سالن تلاش برگزار گرديد. 
"مهدي نوروزي" سرپرست جديد "بيمه زندگي خاورميانه" در اين همايش 
از عملياتي شدن سيستم هاي نوين ارتباط با مشتريان در سطوح B2B و 
B2C خبر داد و اظهار اميدواري کرد با برقراري اين سازوکار، محصولاتي 
جامع تر با شبکه فروش منسجم تر در اختيار مشتريان قرار گيرد. در ادامه 
همايش مديراکچوئري و نيز سرپرس��ت معاونت فروش ش��رکت به ايراد 
سخنراني پرداختند و برنامه هاي مربوط به حوزه هاي تحت مديريت خود 

را تشريح کردند.

رشد 34 درصدي فروش بيمه معلم
ش��رکت بيمه معلم در حالي دهمين ماه س��ال 97 را پش��ت سرگذاشت که 
توانست با چند پله ارتقاء ، به استناد صورتهاي مالي سال 96 در ميان 10 
شرکت برتر صنعت بيمه به لحاظ فروش و درآمد قرار گيرد و البته آمار ده 
ماهه 97 نيز حاکي از آن است که اين شرکت بيمه اي در شاخص فروش 
روند روبه رشدي را طي کرده است. اگرچه نقطه عطف سال 97 براي بيمه 
معلم پذيرش در فرابورس است، و اين رويداد بدون شک مسيري تازه براي 
اين شرکت در سال 98 ايجاد خواهد کرد. به گزارش روزنامه تجارت به نقل 
از روابط عمومي بيمه معلم، در س��ال 97 مجموع فروش ده ماهه ش��رکت 
بيمه معلم 12 هزار و 880 ميليارد ريال برآورد شده است که در مقايسه با 
فروش ده ماهه سال 96 که ميزان 9 هزار و 571 ميليارد ريال بوده، رشد 
34 درصدي را تجربه کرده است. بررسي هاي اماري نشان مي دهد، طي ده 
ماه سال 97 اين شرکت 6 هزار و 603 ميليارد ريال خسارت پرداختي داشته 
است. لذا با توجه به استراتژي هاي بيمه معلم در خصوص جلب رضايت 
حداکثري مشتريان، اين شرکت مي کوشد تا عمده پرونده هاي خسارت را 
پيش از پايان سال رسيدگي و به زيان ديدگان پرداخت نمايد. در همين راستا، 
مطابق با اطلاعات منتشره، شرکت در دي ماه 97 بيش از هزار و 100 ميليارد 
از پرونده هاي خسارت را به زيان ديدگان پرداخت نموده است. گفتني است 
بيمه معلم در مسير شفافيت ضمن پياده سازي آيين نامه حاکميت شرکتي، 
براي اولين بار در صنعت بيمه صورتهاي مالي خود را بر مبناي استاندارد 
گزارشگري مالي تهيه و تنطيم خواهد کرد که اين تصميم نيز در ده ماهه 

سال 97 به تصويب هيات مديره بيمه معلم رسيد.

گیشه

بانک و بیمه

فولاد مبارکه در توسعۀ ورزش 
بسيار موفق عمل کرده است

هم زمان با ايام الله دهۀ فجر دکتر مس��عود س��لطاني فر، وزير 
ورزش و جوان��ان، ک��ه ب��ه منظور افتتاح چند طرح ورزش��ي به 
استان اصفهان سفر کرده بود، به همراه مهندس زهرا سعيدي 
نمايندۀ مردم مبارکه در مجلس ش��وراي اس��لامي و جمعي از 
مسئولين استان، ضمن بازديد از خطوط توليد فولاد مبارکه، با 
مديرعام��ل و معاون��ان فولاد مبارکه راهکارهاي نقش آفريني 
اين ش��رکت در توس��عۀ روزافزون ورزش استان را مورد بررسي 

و تبادل نظر قرار دادند
وزي���ر ورزش و جوان���ان در اي���ن بازدي���د، در مصاحب�ه ب�ا 
خبرن���گار ف�ولاد ضم�ن قدردان�ي از زحم�ات ف�ولاد مبارکه 
گف��ت: صناي���ع ب��ه موازات نقش���ي ک�ه در تولي��د دارند، در 
مس��ئوليت هاي اجتماع��ي نيز ايفاي نق��ش مي کنن�د و يک�ي 
از واحدهاي�ي ک�ه در توس���عۀ ورزش بس���يار موف�ق عم�ل 
ک���رده، ف���ولاد مبارک�ه اس���ت. اين بنگاه صنعتي، باش��گاه 
ورزش��ي کامل��ي دارد ک��ه در آن رش��ته هاي مختلفي در حال 

فعاليت و افتخارآفريني هس�تند. 
دکت�ر س���لطاني فر ب�ا اش���اره ب�ه عملک�رد خ�وب تيم هاي 
باش���گاه ف�ولاد مبارک�ۀ س���پاهان در رش���ته هاي مختلف 
ورزش���ي، از تي�م فوتب�ال فولاد مبارک�ۀ س���پاهان به عن�وان 
تيمي قدرتمن���د ي���اد و اظه�ار ک�رد: اي�ن تي�م را باي�د قط�ب 
س���وم فوتب�ال اي�ران دانس���ت. وي ضم�ن اب�راز خرس�ندي 
از عملک�رد ف�ولاد مبارک�ه در توس���عۀ فضاه�اي ورزش���ي 
گف�ت: وزارت ورزش و جوان�ان به هم�راه ف�ولاد مبارک�ه در 
کار مش�ترکي ک�ه از س�ال ها قب�ل آغ�از کرده ان�د، توانس�تند 
ورزش�گاه نقش جه�ان را ب�ه بهره ب�رداري برس�انند و اخي�را 
ني�ز با برگزاري جلس���ات مش���ترک ديگر، برخي مش�کلات 
باقي مانده تا تکميل نهايي ورزش��گاه را مورد بررس��ي و تبادل 
نظ�ر ق�رار دادن�د. وزي�ر ورزش و جوان�ان خاطرنش�ان ک�رد: 
ب�ا مذاکرات انجام شده و طبق چارچوب هاي قانوني، تکميل و 
بهره برداري اين ورزش�گاه به مجموعۀ فولاد مبارکه س�پرده 

خواهد شد. 
وي در بخ�ش پايان�ي س�خنان خ�ود حرک�ت ف�ولاد مبارکه 
به س�مت توس�عۀ ورزش را ارزش�مند دانست و ب�ا تأکي�د ب�ر 
اهمي�ت توج�ه ب�ه ورزش هاي پاي�ه گف�ت: باش���گاه ف�ولاد 
مبارک�ۀ س�پاهان مي توان�د ب�ا س�رمايه گذاري در ورزش هاي 
پاي���ه ه�م ب�ه توس���عۀ بيش���تر ورزش و ه���م ب�ه افزاي�ش 

درآمدزاي�ي برس�د.
در همي��ن خص��وص مع�اون اجراي پروژه هاي فولاد مبارک�ه 
تصري�ح ک�رد: از جان�ب وزي�ر ورزش و جوان�ان پيش��نهادي 
مبن��ي ب��ر واگذاري کل مجموعۀ ورزش��گاه نقش جه�ان ب�ه 
ش�رکت ف�ولاد مبارک�ه مط�رح ش�د و فولاد مبارکه با رويکرد 
ارائۀ خدمت بيشتر به جوانان ورزش�کار و علاقه من�د ب�ه ورزش 
اس���تان، بررس���ي اين پيش�نهاد را در دس�تور کار خ�ود ق�رار 
داده اس�ت ت�ا ب�ا لحاظ کردن نيازهاي لازم، نظر قطعي خود 

را در اين خص�وص اع�لام کند. 

شهرستانک

گروه بانک و بيمه: انگيزه بانک ها براي ورود به اتحاد استراتژيک و پيشنهادات اجرايي در اين خصوص 
در مقاله اي از سوي رييس هيأت مديره و مديرعامل بانک مسکن مورد بررسي قرار گرفت.

به گزارش روزنامه تجارت به نقل از پايگاه خبري بانک مسکن- هيبنا، اتحاد استراتژيک بانک ها 
به عنوان يکي از ابزارهاي ايجاد هم افزايي بين شبکه بانکي در بين مديران ارشد بانک ها يک 

الزام محسوب مي شود.
نظر به اهميت اين بحث، در همايش بين المللي بانکداري الکترونيک ميزگردي تحت عنوان 
»اتحاد استراتژيک در بانک ها« با حضور مديران سه بانک کشور از جمله رييس هيأت مديره و 
مديرعامل بانک مسکن برگزار شد که هر يک به طرح ديدگاه هاي خود و الزامات ورود به اين 

نوع از همکاري پرداختند.
در همين زمينه ابوالقاسم رحيمي انارکي رييس هيأت مديره و مديرعامل بانک مسکن با گردآوري 

مقاله اي به انگيزه بانک ها براي ورود به اتحاد استراتژيک پرداخت.
در اين مقاله، انگيزه بانک ها براي ورود به يک اتحاد هدفدار در چهار »نوع« دسته بندي شده که 
شامل »انگيزه هاي مرتبط با بازار«، »انگيزه هاي مرتبط با محصول«، »انگيزه هاي مرتبط با منابع 

و زمان بندي« و »انگيزه هاي مرتبط با دانش« مي شود.
در بخش انگيزه هاي مرتبط با بازار به کاهش تهديدهاي بالقوه رقابتي و تبديل آن به يک فرصت، 
دفاع و ارتقاء موقعيت خود در بازار فعلي، دسترسي به بازارهاي محلي و بين المللي جديد و تغيير 

احتمالي اساس رقابت و فناوري هاي مرتبط اشاره شده است.

در انگيزه هاي مرتبط با محصول، پرکردن خلاءهاي موجود در محصول فعلي، متنوع سازي و 
افزايش ويژگي هاي ارزشمند محصول فعلي و مکمل سازي محصول فعلي با ساير محصولات 

مورد توجه قرار گرفته است.

همچنين در بخش انگيزه هاي مرتبط با منابع و زمان بندي، تس��ريع ورود به يک بازار، کاهش 
هزينه هاي توليد و بازاريابي و چابک سازي عرضه محصول جديد مورد اشاره است.

آموختن و ارتقاء مهارت هاي جديد به ديگر شرکا نيز انگيزه مرتبط با دانش است.
در بخش پاياني اين مقاله پيشنهاداتي براي اتحاد استراتژيک بانک ها ارايه شده است:

1- ايجاد مقررات موضوعه با رويکرد تبيين زمينه ها، چارچوب راهبري و ضوابط کنترلي با محوريت 
ايجاد مشوق،جلوگيري از بروز دعاوي شراکت، راه حلي براي تقويت برخي بانک ها قبل از ادغام 

يا تمليک آنها
2- تعريف کلان پروژه هاي حوزه فناوري اطلاعات در شبکه بانکي با هدف ايجاد هم افزايي در 

زيرساختها و محصولات با هزينه بالا
3- ايجاد بانک هاي اطلاعاتي مشترک و پايبندي به اتحاد استراتژيک در سياست هاي پولي- 

اعتباري و مشتريان کلان
4- مشارکت بانک هاي غيرتحريمي در اجراي درخواست هاي مشتريان در بانک هاي تحريمي و 

ايجاد يک برنامه مشخص براي راهبري عمليات ارزي
5- بهره گيري از امکانات مشترک نظير پول رساني، آموزش، مذاکره با سرمايه گذاران خارجي و 

نيز در حال حاضر سپرده گذاري به منظور رعايت الزامات ناظر بازار سرمايه و پولي
6- ايجاد اتحاد استراتژيک با هدف سرمايه گذاري مشترک در حوزه فناوري هاي مالي و سرمايه 

گذاري در ابزارهاي پرداخت و نرم افزارهاي پرهزينه بانکي

تجارت- کيواني – شهريار: توجه به منابع آب از ديرباز در کهن ديار ايران مورد توجه بود و کاهش 
منابع آبي باتوجه به رشد روز افزون جمعيت ، ايران را در زمره کشورهاي خشک قرار داده است.آب 
از نيازهاي حياتي انسان لازمه اي براي گسترش و آباداني است وتوجه به حفظ آن براي نسل هاي 
آينده از وظايف هر انساني در روي کره خاکي است تا آباداني زمين را به نسل هاي آينده امانتداري 
کند .امور آبفا غرب استان تهران که وظيفه تامين آب و اجراي طرحهاي ويژه براي افزايش منابع 
آبي را دارد طي س��الهاي اخير تلاش هاي گس��ترده اي را اجرايي کرده اس��ت .معاونت مهندسي و 
توسعه شرکت آب و فاضلاب غرب تهران با تبريک فرا رسيدن ايام الله دهه فجر به توسعه 14/5 
کيلومتري و حفر 12 حلقه چاه در مدت 10 ماهه امسال اشاره کرد و گفت: با توجه به تمام نوسانات 

بازار امسال موفق شديم تمام بودجه سال 97 را پوشش دهيم .

بي�ش از ���۶۱ ميلي�ارد توم�ان اعتب�ار طرحه�اي دهه مبارک فجر در حوزه آبفا غرب اس�تان 
تهران

محمودي اعتبار طرحهاي اجرايي براي افتتاح و بهره برداري به مناسبت گراميداشت چهلمين 
سال پيروزي انقلاب اسلامي در غرب استان تهران را بيش از 61 ميليارد تومان اعلام کرد و افزود: 
اين اعتبارات در طرحهاي توسعه اي، توزيعي وتامين منابع آبي و ساخت يک آزمايشگاه بسيار 
تخصصي و مدرن در شهر انديشه هزينه شده است .او افزود :34 کيلومتر اصلاح وتوسعه شبکه، 
12 کيلومتر خطوط انتقال، در کنار 52 کيلومتر شبکه جمع آوري فاضلاب و بهره برداري از 12 
حلقه چاههاي حفر شده ارمغاني است که شرکت آب و فاضلاب غرب استان تهران به مناسبت 
گراميداشت دهه فجر هديه مي کند .سيد جعفر محمودي با تصريح بر فقر آبهاي زيرزميني در 
دشتهاي استان تهران به دلايل فرونشست زمين در دشت شهريار اشاره کرد و افزود: در ساليان 
گذشته برداشتهاي زيادي از منابع زير زميني انجام شده و با کاهش بارشهاي جوي و عدم تغذيه 
مصنوعي دشت شهريار در کنار رشد بالاي جمعيت، سبب ايجاد مشکلات فراواني براي تامين 

آب در اين منطقه شده است .

رفع مشکلات مسکن مهر صفادشت ���
معاون مهندسي وتوسعه شرکت اب و فاضلاب غرب تهران رفع مشکلات مسکن مهر صفادشت 
را از اولويت هاي برنامه هاي اجرايي دانست وگفت :يک مخزن 5 هزار متر مکعبي براي اين منطقه 

در نظر گرفته شده و شبکه هاي توزيع اين مخزن نيز طراحي و آماده شده است .او ادامه داد : 5 حلقه 
چاه نيز در اين منطقه در حال حفر است .محمودي به مشکلات پيش آمده در اجراي طرح تصفيه 
خانه صفا دشت اشاره کرد و با تاکيد بر تامين نشدن مطالبات از مسکن مهر گفت : با توجه به اينکه 
مطالبات شرکت آب و فاضلاب غرب استان تهران از مسکن مهر وصول نشده بود ، اين شرکت 
براي اجراي هر چه سريعتر طرح تصفيه خانه فاضلاب صفادشت بيش از سه ميلياردو 700 ميليون 
تومان به پيمانکار پرداخت کرده است .او افزود : بدون در نظر گرفتن نوسانات قيمت ها،8 ميليارد تومان 
ديگر اعتبار براي تکميل اين طرح نياز است و تامين اين بودجه همکاري ويژه استان را مي خواهد 

تا بتوانيم هر چه زودتر اعتبارات را براي ادامه روند اجراي طرح به پيمانکار برسانيم .

شهرک مصطفي خميني صباشهر تابستان مشکل آب ندارد ���
معاونت مهندسي و توسعه شرکت آب و فاضلاب غرب استان تهران از تملک زمين براي احداث 
مخزن 5 هزار متر مکعبي در صباشهر خبرداد و افزود :تملک زمين براي احداث مخزن کار طراحي 
آن انجام گرفته است که با ارسال آن مشکل صباشهر تا حدودي رفع خواهد شد، البته حفر 3 حلقه 

چاه نيز که يک حلقه آن وارد مدار بهره برداري شده است و با حفر 2 حلقه ديگر مشکل صباشهر 
بر طرف مي شود .

مطالعات اصلاح شبکه توزيع آب در شهريار ���
محمودي اصلاح شبکه توزيع آب را از موضوعات مهم و حائز اهميت دانست و با اشاره به رشد 
روز افزون جمعيت و تغيير خانه ها از ويلايي و يک طبقه به 20 واحدي چند طبقه يا به مشکلات 
گوناگون ايجاد شده در شبکه توزيع اشاره کرد و گفت : در شهر شهريار مطالعات شبکه توزيع 
در حال اجرا است وپيگير تملک زمين براي حفر چاه هاي جديد در راستاي اين طرح هستيم .او 
افزود : اسناد مناقصه اين طرح آماده شده است تا با اصلاح شبکه بتوانيم بسياري از مشکلات 
آبي در شهر شهريار را رفع کنيم.  اين مقام اجرايي در شرکت آب و فاضلاب غرب استان تهران 
به ورود فاضلاب ملارد زودتر از ساخت تصفيه خانه در شبکه جمع آوري هم اشاره کرد وگفت 
: به منظور رفع اين مشکل يک تصفيه خانه موقت با ظرفيت 10 هزار متر مکعب در اين منطقه 
احداث ش��د که وارد مدار ش��ده و س��رمايه گذارهم از آن بهره برداري مي کند. معاون مهندسي و 
توسعه آبفاي غرب استان تهران ادامه داد : ظرفيت تصفيه خانه فاضلاب شهر ملارد 35 هزار 
متر مکعب در شبانه روز است و تا کنون بيش از 20 کيلومتر احداث شبکه جمع آوري در اين 

شهر انجام شده است .
محمودي به اقدامات انجام شده در حوزه شهر قدس نيز اشاره کرد وگفت.: امسال در شهر قدس 
8 کيلومتر اصلاح وتوسعه شبکه آبرساني در کنار حفر يک حلقه چاه و 1/5 کيلومتر خطوط انتقال 
آب و بيش از 8 کيلومتر اجراي شبکه جمع آوري فاضلاب انجام شده است .او در ادامه برنامه هاي 
سال آينده نيز اشاره کرد و با تاکيد بر وضعيت بحراني آب در منطقه غرب استان تهران گفت : در 
تلاش هستيم تا سال آينده مخازن مسکن مهر صفادشت، سعيدآباد ونصير آباد در باغستان ومخزن 

شهيد روحي ملارد وارد مدار بهره برداري شود.
محمودي افزود: حفر 15 حلقه چاه در غرب استان تهران بسيار الزامي است و با تمام توان به دنبال 
گرفتن استعلام براي حفر اين چاهها هستيم .معاونت مهندسي و توسعه شرکت آب و فاضلاب 
غرب استان تهران تخصيصي آبهاي سطحي به اين منطقه را انقلابي بزرگ، درزمينه آب عنوان 
کرد و گفت : براي رفع مشکل آب در غرب استان تهران نيازمند تامين منابع آبي از خارج اين منطقه 

هستيم و اختصاص آبهاي سطحي يا ساخت تصفيه خانه ششم بسيار حائز اهميت است .

بيانيه موسسه اعتباري ملل از حضور مردم در راهپيمايي 22 بهمن از سامانه پرداخت موبايلي بانک دي رونمايي شد
سيد امين جوادي مديرعامل موسسه اعتباري 
ملل طي بيانيه اي تقدير و تش��کر از حضور 
پرشور مردم در راهپيمايي 22 بهمن را صادر 

کرد.
ملت ش��ريف ايران؛ با اهداء س��لام و عرض 
ادب و احترام به محضر يکايک شما عزيزان، 
بدينوس��يله بر خود لازم دانس��تم تا از خلق 
حماس��ه اي ديگر که ش��کوه و عظمت آن به 

لحاظ حضور پرشورتان در حمايت از انقلاب اسلامي ايران موجبات 
يأس و نااميدي دشمنان قسم خورده اتقلاب را فراهم نمود و حيرت 
جهانيان را به دنبال داشت صميمانه تقدير و تشکر نمايم. در شرايط 
اقتصادي حاضر که به لحاظ خباثت هاي دولتمردان آمريکا و هم 
پيمانانش و اعمال تحريم هاي ظالمانه، فشار مضاعفي به مردم وارد 

شده و دشمن نيز با استفاده از همين حربه و 
بزرگ نمايي شرايط اقتصادي فعلي سعي در 
اين داشت که مانع از حضور مردم در راهپيمايي 
شود. حضور با شکوهتان نشان داد جايي که 
پاي ايمان و عقيده و انقلاب در ميان باش��د 
همچون دوران دفاع مقدس و به پاس داشت 
خون شهدا با صلابت در ميدان حضور خواهيد 
يافت و نقشه هاي دشمنان را خنثي و نقش بر 
آب خواهيد نمود. در برابر اين اراده و عظمت شما ملت فهيم و همواره 
در صحنه سر تعظيم فرود آورده و ضمن تبريک اين رخداد عظيم 
به محضر مقام معظم رهبري، عزت و س��ربلندي ش��ما را از خداوند 
منان و در سايه الطاف بيکران حضرت بقيه الله الاعظم )عج( و تحت 

ولايت رهبر معظم انقلاب)حفظ الله( خواستارم. 

طي مراسمي از سامانه پرداخت موبايلي بانک 
دي » ديبا « رونمايي شد.

به گزارش روزنامه تجارت به نقل از اداره روابط 
عمومي و تبليغات بانک دي، طي مراسمي که 
ب��ا حضور مديرعام��ل، اعضاي هيئت مديره، 
معاونين، مديران ارشد بانک دي و مديرعامل 
و اعض��اي هيئ��ت مدي��ره ش��رکت تجارت 
الکترونيک دي برگزار ش��د از سامانه پرداخت 

موبايلي بانک دي» ديبا « رونمايي شد. در اين مراسم محمدرضا قرباني، 
مديرعامل بانک دي ضمن تبريک چهلمين سالگرد پيروزي شکوهمند 
انقلاب اسلامي ايران گفت: نهال انقلاب اسلامي با رهبري امام راحل 
)ره( و رهنمودهاي مقام معظم رهبري )مدظله العالي( و رشادت هاي 
مردم انقلابي ايران و به برکت خون شهدا طي 4 دهه گذشته به درخت 

تنومند و ريشه داري تبديل شده که در کوران 
حوادث و اتفاقات ناگوارکوچکترين گزندي به 
آن نمي رسد. قرباني در ادامه با اشاره به تقارن 
زماني رونمايي از سامانه پرداخت موبايلي ديبا 
با ايام الله دهه فجر گفت: سامانه ديبا همچون 
نهالي اس��ت که نياز به حمايت و پش��تيباني 
همه جانبه دارد و مي بايس��ت ذينفعان بانک و 
تمامي شرکت هاي گروه مالي دي با حمايت از 

اين سامانه موجب رشد و تعالي آن شوند.
رقابت در نظام بانکي از زمان تاسيس بانک هاي خصوصي در حوزه هاي 
مشتري مداري و تکريم ارباب رجوع به اوج رسيد اما امروز مهمترين 
عنصر و مزيت رقابتي يک بانک ، سرعت عمل در طراحي و ارائه خدمات 

در حوزه فناوري هاي نوين الکترونيک است.

نس��خه ش��تاب 7 در بانک سرمايه با موفقيت 
راه اندازي شد. 

ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت ب��ه نقل از روابط 
عمومي بانک س��رمايه، با پايان يافتن مراحل 
پياده س��ازي و تس��ت سامانه شتاب 7 در بانک 
س��رمايه، اين س��امانه به بهره برداري رسيد. با 
راه ان��دازي اين س��امانه ک��ه مورد تاييد ارکان 

نظارتي بانک مرکزي جمهوري اس��لامي ايران قرار گرفته، بانک س��رمايه به عنوان 
يکي از بانک هاي خصوصي کش��ور، موفق به پياده س��ازي و راه اندازي س��امانه شتاب 

7 شده است.
اين اقدام در راستاي ارتقاي زيرساخت هاي نرم افزاري سامانه کارت هاي بانک سرمايه 
صورت گرفته اس��ت. نس��خه ش��تاب 7 داراي مزايا و امکانات جديدتري نظير انتقال از 
کارت به حس��اب از طريق ش��ماره ش��با، درخواست چکيده صورت حساب، پشتيباني از 
تراکنش هاي مبتني بر نش��انه گذاري)Tokenization( و اضافه ش��دن تراکنش هاي 
مربوط به کيف پول الکترونيک )کيپا( نس��بت به نس��خه قبلي آن اس��ت که در انجام 
بهينه فعاليت هاي بانکي هموطنان نقش موثري ايفا مي نمايد. هم اکنون زير ساخت 

مربوط به سرويس هاي مذکور در بانک سرمايه ايجاد شده است.

تجارت اس��تان بوش��هر : مانور عملياتي اطفاء 
حري��ق، ام��داد ونجات و مقابل��ه با آلودگي در 
بندر کنگان با موفقيت انجام ش��د.به گزارش 
روابط عمومي، س��ياوش ارجمند زاده مديرکل 
بنادر و دريانوردي اس��تان بوش��هر در اينباره 
گفت: در راس��تاي آمادگي همه جانبه تيمهاي 
عملياتي در بنادر و آشنايي با اخرين متددها و 

استاندارد هاي بين المللي، مانورعملياتي اطفاء حريق، امداد و نجات و مقابله با آلودگي 
در فاصله يک مايلي حوضچه بندر کنگان انجام ش��د.ارجمند زاده افزود: در اين مانور 
عملياتي و بر اس��اس س��ناريوي تعيين ش��ده ، پس از اعلام فرمانده موتور لنج باري با 
مرکز کنترل ترافيک دريايي کنگان مبني بر آتش س��وزي ش��ناور و مفقود ش��دن دونفر 
از خدمه بلافاصله هماهنگي هاي لازم انجام شد و شناور ناجي 8 و يد کش هاي نجف 

و ذهاب به موقعيت اعزام شدند.
وي عنوان کرد :با رس��يدن ش��ناورهاي ناجي 8 و يدکش��هاي نجف و ذهاب به موقعيت 
به س��رعت عمليات اطفائ حريق آغاز گرديد و آتش تا حد زيادي تحت کنترل درآمد 
همچنين دو خدمه مفقود شده موتور لنج باري نيز توسط ناجي 8 رويت و از آب گرفته 
شدند.مديرکل بنادر و دريانوردي استان بوشهر اضافه کرد: با اعلام ناخداي لنج حادثه 
ديده مبني بر س��وراخ ش��دن مخزن س��وخت و سرازير شدن گازوئيل به دريا هماهنگي 
با تيم مقابله با آلودگي انجام گرفت وتيم مربوطه به همراه تجهيزات موردنياز توس��ط 

يدک کش فتح المبين به منطقه اعزام شد

براي نخس��تين بار در کش��ور ط��رح پرداخت 
تسهيلات قرض الحسنه به بدهکاران سيستم 
ش��هرداري از طريق بانک قرض الحسنه مهر 

ايران امکان پذير شد.
ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت ب��ه نقل از روابط 
عمومي بانک قرض الحسنه مهر ايران، با هدف 
گسترش و توسعه سنت بزرگ قرض الحسنه و 

همچنين کاهش ميزان مطالبات ش��هرداري ها، تفاهم نامه اي مش��ترک ميان مديريت 
ش��عب بانک قرض الحس��نه مهر ايران در اس��تان مرکزي و شهرداري کميجان منعقد 
شد. عظيم حسين آبادي مدير شعب بانک قرض الحسنه مهر ايران در استان مرکزي 
با اعلام اين خبر گفت: امضاي اين تفاهم نامه فصل جديدي در ساماندهي مطالبات 

شهرداري از شهروندان باز خواهد نمود.
وي افزود: در اين طرح که براي اولين بار و با مشارکت شهرداري کميجان و به صورت 
پايلوت در مرحله اجراء قرار مي گيرد به افراد بدهکار به سيس��تم ش��هرداري تا س��قف 

دويست ميليون ريال وام قرض الحسنه با کارمزد چهار درصد پرداخت مي شود.
حسين آبادي ابراز اميدواري کرد اجراي اين طرح مشترک بتواند سنت قرض الحسنه 

که مورد تأکيد فراوان است را در سطح تمامي شهرهاي کشور توسعه دهد.

تجارت-لاهيجان_فرح��ي؛ با راه اندازي دوباره 
جزيره استخر لاهيجان،ضمن اينکه در راستاي 
سياس��ت گذاري هاي ش��وراي ش��هر به توسعه 
اقتصادي و گردشگري توجه ويژه خواهيم داشت، 
اين شهر را به شهر جشنواره ها و نمايشگاه ها در 
کش��ور تبديل خواهيم کرد.دکتر کاظمي شهردار 
لاهيجان در مراس��م بازگش��ايي جزيره استخر 

لاهيجان پس از 22 سال به خوش يمن بودن اين کار بزرگ و ارزشمند در ايام دهه فجر 
اش��اره کرد و گفت: ثمره اين فعاليت فرهنگي مي تواند در اش��تغال زايي، فراواني حضور 
گردشگران و تبديل شهر لاهيجان به شهر جشنواره ها نقش ارزنده اي ايفا کند.وي با تاکيد 
بر اينکه همه تلاش ش��وراي ش��هر ،کارمندان و به ويژه پاکبان هاي ش��هرداري لاهيجان 
انتقال احساس خوب به مسافران و گردشگران خواهد بود، يادآور شد؛ هدف ما بايد ايجاد 
جو امن رواني در بين مردم و نيز ايجاد و توسعه زير ساخت هاي اقتصادي و فرهنگي براي 
نس��ل هاي آينده باش��د و اين در سياس��تگذاري برنامه هاي شورا به وضوح ديده شده است. 
مهندس ميرغضنفري فرماندار لاهيجان در گفتگوي اختصاصي با خبرنگار روزنامه تجارت 
در حاشيه مراسم از دغدغه هاي دولت در ايجاد اشتغال سخن گفت و افزود: با توسعه چنين 
فضاهايي ضمن اينکه تجربه هاي جديدي براي گردشگران بوجود خواهيم آورد، در کنار 
برقراري نش��اط و ش��ادماني به فراواني و تنوع کس��ب و کار مي انديش��يم.وي افزود: جزيره 
استخر شهر لاهيجان در دامنه بام سبز با برخورداري از امکانات بسيار خوب هر ساله شاهد 

حضور ميليون ها گردشگر است.

بهره برداري از نسخه شتاب 7 
در بانک سرمايه 

پرداخت تسهيلات قرض الحسنه
 به موديان شهرداري

پرداخت تسهيلات اعتباري بانک توسعه تعاون 
در خوزستان

مانور عملياتي اطفاء حريق ،امداد و نجات 
و مقابله با آلودگي دربندر کنگان

 لاهيجان به شهر جشنواره ها
 تبديل خواهد شد 

تحقق 70 درصدي بودجه سال 97 
شهرداري اردبيل

حج��ت الله مهدي��ان رئي��س هيئت مدي��ره و 
مديرعامل بانک توس��عه تعاون به مناس��بت 
چهلمين س��الگرد پيروزي انقلاب اسلامي در 
جمع خبرنگاران اين اس��تان سخن مي گفت با 
اعلام مطلب فوق اظهار داش��ت: بانک توسعه 
تعاون طي سال جاري با پرداخت مبلغ 2100 
ميليارد ريالي از رشد 80 درصدي نسبت به سال 

گذشته برخوردار بوده است. رئيس هيئت مديره و مديرعامل بانک توسعه تعاون استان 
خوزستان را يکي از قطب هاي مهم صنعتي و کشاورزي در کشور دانست و دراين باره 
اظهار داشت: تسهيلات اعتباري بانک توسعه تعاون بااعتبار سنجي و نيازسنجي منطقي 
و اساسي در اختيار بنگاه هاي اقتصادي استان خوزستان اعم از تعاوني و غيرتعاوني قرار 
دارد. مهديان سهم بخش هاي مختلف اقتصادي را از تسهيلات اعتباري دريافتي بانک 
توسعه تعاون استان خوزستان به ترتيب کشاورزي 26 درصد، صنعت و معدن 35 درصد، 

خدمات و بازرگاني 38 درصد و مسکن و ساختمان 1 درصد عنوان نمود.
حجت الله مهديان مديرعامل بانک توسعه تعاون افزود: وي ميزان تسهيلات اعتباري 
پرداختي بانک توس��عه تعاون طي س��ال جاري در اس��تان خوزس��تان را به بخش تعاون 

73 درصد و غير بخش را 27 درصد يادکرد.

تجارت-اس��تان اردبيل:ب��ه گ��زارش پاي��گاه 
اطلاع رس��اني ش��هرداري اردبي��ل، حمي��د 
لطف اللهيان در آئين تقديم لايحه بودجه سال 98 
شهرداري اردبيل و مناطق و سازمان هاي تابعه 
به ش��وراي شهر اردبيل در محل فرهنگسراي 
ت��ازه تاس��يس آل عباء اظهار کرد: ش��هرداري 
اردبيل بدون همکاري اعضاي ش��وراي ش��هر، 

دستگاه هاي اجرايي، مساعدت استاندار و رهنمودهاي ارزنده نماينده ولي فقيه در استان 
هيچ توفيقي را در راس��تاي عمران ش��هري حاصل نمي کرد و اگر امروز ما در جاي جاي 
ش��هر ش��اهد توس��عه و عمران هس��تيم در سايه اين مس��اعدت و همکاري و سعه صدر 
شهروندان اردبيلي است.وي تلاش شهرداري اردبيل را در ايجاد شهري در شان مردم 
آن يادآور شد و خاطرنشان کرد: بودجه سال 97 شهرداري اردبيل که تقديم شوراي شهر 
شد بالغ بر 500 ميليارد تومان بود که ما با تحقق 70 درصدي اين بودجه روبرو هستيم. 
شهردار اردبيل به شرايط نامساعد اقتصادي کشور و به تبع آن اردبيل اشاره کرد و گفت: 
عليرغم اين شرايط حساس اقتصادي شهر اردبيل يک کارگاه بزرگ عمراني است و در 
جاي جاي اين شهر هيچ يک از پروژه هاي عمراني تعطيل نشده و هر چند کند اما کار با 
شور و شوق به پيش مي رود.لطف اللهيان تلاش مجموعه شورا و شهرداري را در تحقق 
برنامه هاي تعيين شده براي توسعه شهري مناسب ارزيابي کرد و افزود: ما در سالجاري 
پروژه هاي اولويت دار را در سطح شهر دنبال کرديم و بر همين اساس درصدد حل بخشي 

از مشکلات شهروندان در قالب تکميل پروژه هاي نيمه تمام بوديم.

مديرعامل بانک مسکن تبیین کرد؛

الزامات » اتحاد استراتژيک در بانک ها«

معاونت مهندسي و توسعه شرکت آب و فاضلاب غرب تهران مطرح کرد؛
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